



**NOTICE OF PUBLIC INFORMATION SESSION CONCERNING THE OTTAWA HOSPITAL
PHASE 1 PARKING GARAGE SITE PLAN
850 Carling Avenue, 930 Carling Avenue and 520 Preston Street**

File No.: D07-12-21-0159

Wednesday November 24, 2021 at 6:00pm

Online: www.zoom.us/join

<https://us06web.zoom.us/j/7986946709?pwd=b0E1TEMzRmVQOHBFYnM2dThCeXRiUT09>

Meeting ID: 798 694 6709

Password: CityofOtt

This notice is to advise that the City of Ottawa will hold a Public Information Session to discuss The Ottawa Hospital Phase 1 Site Plan (the parking structure).

The Master Site Plan application (City File D07-12-21-0059) was recommended for approval by the City's October 1, 2021 Joint Built Heritage Sub Committee and Planning Committee. City Council endorsed the Master Site Plan and approved the Lifting the Holding Provision on October 13, 2021. The National Capital Commission's Board of Directors approved the Master Site Plan on October 5th, 2021.

The subject application is for the Phase 1 site plan control approval of a 4-storey parking structure accommodating approximately 2,500 parking spaces and 350 bicycle parking and storage spaces. The parking garage will include a publicly accessible green roof and programable open space, which will include the provision of a pedestrian connection from the main hospital building to the City's Light Rail Transit (LRT) station on the north side of Carling Avenue.

Additional information relating to the proposed Site Plan is available at:

[Link to www.ottawa.ca](http://www.ottawa.ca)

Please direct inquiries to:

Sean Moore, Assigned Planner
Planning, Infrastructure and Economic Development Department
110 Laurier Avenue West, 4th floor
Ottawa ON K1J 1P1
Tel: 613-580-2424 ext. 16481, e-mail: sean.moore@ottawa.ca



**AVIS DE RÉUNION PUBLIQUE CONCERNANT LE PLAN D'IMPLANTATION DU GARAGE
DE STATIONNEMENT DE LA PHASE 1 DE L'HÔPITAL D'OTTAWA
850, avenue Carling, 930, avenue Carling et 520, rue Preston**

Dossier n° : D07-12-21-0159

Le mercredi 24 novembre 2021 à 18h00

En ligne : www.zoom.us/join

<https://us06web.zoom.us/j/7986946709?pwd=b0E1TEMzRmVQOHBFYnM2dThCeXRiUT09>

Identifiant de réunion : 798 694 6709

Mot de passe : CityofOtt

Par la présente, nous vous informons que la Ville d'Ottawa tiendra une séance d'information publique afin de discuter du plan d'implantation de la phase 1 de l'Hôpital d'Ottawa (structure de stationnement).

L'approbation de la demande de plan directeur d'implantation (dossier municipal D07-12-21-0059) a été recommandée lors de la réunion conjointe du Sous-comité du patrimoine bâti et du Comité de l'urbanisme qui s'est tenue le 1^{er} octobre 2021. Le Conseil municipal a entériné le plan directeur d'implantation et a approuvé la suppression de la disposition d'aménagement différé le 13 octobre 2021. Le conseil d'administration de la Commission de la capitale nationale a approuvé le plan directeur d'implantation le 5 octobre 2021.

La demande en question concerne l'approbation, dans le cadre de la phase 1 du projet, de la réglementation du plan d'implantation d'une structure de stationnement de quatre étages d'une capacité d'environ 2 500 véhicules, de 350 vélos et de locaux d'entreposage. Le garage de stationnement sera surmonté d'un toit végétalisé accessible au public et d'un espace ouvert configurable. Un lien piétonnier mènera du bâtiment principal de l'hôpital à la station de TLR située du côté nord de l'avenue Carling.

On peut obtenir de l'information complémentaire au sujet du plan d'implantation proposé à l'adresse suivante :

<https://devapps.ottawa.ca/fr>

Information :

Mélanie Gervais, Urbaniste responsable
Service de la planification, de l'infrastructure et du développement économique
110, avenue Laurier Ouest, Ottawa (Ontario) K1P 1J1.
Tél. : 613-580-2424, poste 24025, Courriel: melanie.gervais@ottawa.ca